2015 主日崇拜事奉輪值同工

2012 王马尔万 李平梅但门上				
	本週主日 This Sunday	下週主日 Next Sunday		
	1/25/2015	2/1/2015		
中文主席	蔣洪平	方向		
English Presider				
中文講員	徐肇基牧師	程保治弟兄		
English Speaker	Rev. George Hsu	Minister Jeff Cheng		
翻譯 Interpreter	郭淑瑛(英)/ 賴俊傑(粵)	史靖華(英)/ 賴俊傑(粵)		
中文司琴 Pianist	陳雅冰	Jennifer Chow		
中文招待	劉賢賜*,洪绍基	梁華強*,楊青		
Ushers	熊就豪,許少松	熊就勝,Alix Jones		
音響 Audio Engineer	姜華	劉偉衡		
托兒Nursery	李林蔚/謝惠,何若萍	李倩/邱鈺媛,劉兵		
圖書館 Library	劉砥中	高琳		
分菜同工	武淑菊*,朱迎英	楊青*,林晉紅		
Lunch Serving	李倩,劉兵	號媛 , 于燕		
清潔同工Cleaning	方向,李匡郢	徐 彤,陳斯維		
保安 Security Officer	蔣洪平(S)/ 陳斯維(F)	李允誠(S)/潘志勤(F)		
週二 Tuesday	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經Youth/Family Bible Study			

每月常費預算 宣道預算

Monthly Budget for General: \$14,000.00 for Mission: \$2,875.00

Within Budget for General. \$1,,000.00 for Wilsbirth. \$2,075.00					
Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Dec Income	Dec Expenses	
奉獻	上週	本月已收	收入	支出	
常費 General	\$3,404.00	\$10,072.51	\$11,661.00	\$6,590.39	
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00	
宣道 Missions	\$120.00	\$840.00	\$3,010.00	\$3,714.43	
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00	

*你若要用股票奉獻於教會,請直接轉到 Scottrade 號碼 78452052, DTC#0705

Elder	Youth Pastor	DB Chairman
張文迪 Wen-Dyi Chang	Rev. Joshua Olds	賴俊傑 Clayton Lai
Tel: (918) 252-4886 wendyiandlouise@gmail.con	Tel: (214) 597-8573	Tel: (918) 494-8961
	josh@lifeisstory.com	claytonlai.usa@gmail.com



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

靠著神恩膏的能力事奉 Serve in the Anointing Power of God

English Worship

January 25, 2014 9:00AM – 10:30AM

Praise and Worship

Praise Team

Prayer

Visitors Welcome/Announcements

Sharing

Offering Special music

Sermon Reconciling with God

Rev. George Hsu

Response Song

463 Have Thine Own Way, Lord

Nehemiah 7:1-73

Closing Prayer

Rev. George Hsu

Lunch & Fellowship

^{*}If you want to make offering through the stock: Scottrade No.: 78452052, DTC#0705

*** 報告與代禱 ***

- 一. 歡迎您參加主日崇拜。感謝徐肇基牧師崇拜的信息。請留步到舊堂共享午餐。
- 二. 今年 2015 的主題是:"靠著神恩膏的能力事奉"。
- 三. 今日下午 1:30 四海讀經班將繼續開課,本學期繼課程包括馬太福音。弟兄班可以向 徐浩弟兄詢問,而姐妹班可向楊妙玲姐妹或陳瑛姐妹詢問。
- 四.教育部將於 1/31(即本月最後一個週六)從中午十二點到下午三點舉行主日學同工團契,所有主日學同工和兒童崇拜同工都在邀請之列。教會提供午餐。陳翔輝弟兄 需要統計人數來預備午餐,如果你決定參加團契請告知陳翔輝弟兄。
- 五,今年教會的宣教年會是定在二月六日到八日。講員是高荣德牧師。請代禱和預備心 參加聚會。
- 六. 徐浩弟兄和謝新新姐妹將於 02.21 號下午 2 點在 TCCC 舉行婚禮和招待,真誠邀請 各位弟兄姐妹前來參加。請於 02.07 之前聯繫李林蔚姐妹並告知人數。謝謝!
- 七.主日同工事奉表已經刊登在教會的網站。若你需要一份打印出來的,你可向張毅弟 兄索取。
- 八.讀經日程:2015年1-3月的讀經日程已經備妥,免費贈閱,自由奉獻。
- 九. 教會大合唱練習在大堂,請準時一點鐘練習。
- 十.教會的元宵晚會將在二月二十八日舉行。教會邀請各個小組預備節目。詳情可以向 李允誠弟兄詢問。
- 十一.代禱:a)為程保治傳道,張文迪長老,Josh Olds牧師及執事會的事奉代禱;b)為常牧師為主往來各處傳講神的話語有健康的身體代禱;c)軟弱肢體:為劉珍蓮姐妹(盧利靜、姜華的媽媽),顏言的媽媽趙林潔的身體,Hanna Winsjansen, Joe Waters、謝伯潤伯伯、伯母,鍾秋實,劉妹,Michele 代禱;d)為在古田的「快樂兒童之家」事工的同工及孤兒們代禱。
- 十二.上主日中/英語崇拜出席人數 148人。

***Announcement & Prayer Requests ***

- 1. Welcome new friends and everyone who worships with us today. Our thanks to Rev. George Hsu for the sermon. Please stay for lunch & fellowship.
- 2. This year 2015 theme is "Serve in the Anointing Power of God".
- 3. Today (1/25) 4C Bible Reading Class will meet at 1:30 PM. We are currently studying the book of Matthew. For brother class, please contact Bro. Xu Hao and for sister class, please contact sister Elaine or Jenny Chen Fang..
- 4. The education department will hold a Sunday School co-worker fellowship on Jan 31 (the Saturday of this month) from 12:00 pm 3:00 pm. All Sunday school teachers and Children worship leaders are invited. Lunch will be provided. Brother Xianghui Chen needs the head count for lunch preparation. Please inform Brother Xianghui Chen if you decided to come.
- 5. This year church annual mission conference will be held on February 6-8. Pastor Billy Ko will be the speaker. Please pray and prepare to join the meetings.
- 6. Brother Hao Xu & Sister Xinxin Xie are gonna have their wedding and reception in TCCC at 02:00 pm on 02.21. They sincerely invite brothers and sisters to come then! If you plan to come, please contact sister Sabrina Li and let her know about number of attendees. Thank you!
- 7. Sunday Co-worker schedule is available on our church web site under Worship Department. Please ask brother Sugin Tiong if you need a printed copy.
- 8. Jan.-Mar. 2015 free issue of Daily Bible Study is available. Free-will offering is accepted.
- Special Music string and choir will practice in the sanctuary at 1 PM, Please be on time. Thank you.
- 10. Our church will celebrate lunar festival on Feb. 28. Each group is invited to prepare a program. Please contact Bro. Cheng Lee for more information.

- 11. Prayer requests: a) Pray for Minister Jeff Cheng, Elder Wen-dyi, Pastor Josh Olds and Deacon Board members for God's wisdom; b) Pray for Pastor Seung's health as he travels around sharing God's Word; c) Pray for the physically weak: Liu Zhen Lin (Jean Lu, Jiang Hua's mother), Yan Yan's mother Zhao Lin Jie's health, Hanna Winsjansen, Joe Waters, Mr. & Mrs. Bai Run Xie, Sunday Zhong, Moui Luu, Michele; d) Pray for the co-workers and the children in Gu-Tien's "Happy Children's Home".
- 12. Last Sunday's Chinese/English service attendance was 148.

證道内容簡介

尼希米記的前六章記載了尼希米重建城牆與城門的過程.從第七章到最後一章記載了更重要的工作——重建人的過程.以今日的語言來描述的話,尼希米先重建了硬件.之後,立刻重新安裝軟件.因為城市被毀的根源,原本就是出自軟件中了毒.若不從重建人與神的關係著手,已中了毒的軟件還是會使新的硬件(城牆/城門)再度被毀壞.所以,在第七章,尼希米開始了人的重建;而第一步就是重建人與神的關係——就是與神和好.

Synopsis of the sermon

In the first 6 chapters of "Nehemiah," he focused on rebuilding the walls and gates. Starting in chapter 7 till the end, it is the rebuilding of the people. In today's lingo, Nehemiah rebuilt the hardware first, then he turned to the reinstallation of the software. Because it was the corruption of the software that brought the city hardware down. Unless their relationship with God is restored, the new hardware will end up just like the old ones, destroyed by the virus infested software again. Therefore, starting in chapter 7, Nehemiah turned his attention to the people and their relationship with God; and reconciling people with God was the very first step.